
Zápisnica 
 
                        
               zo  zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu  
                                            dňa 15.01.2014 
 
 
 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Martin  Nebesník, prítomných členov 
oboznámil s programom zasadnutia: 
1.Informácia o zmenách pri zabezpečovaní opráv a údržby na školách a školských 
zariadeniach    
2.Prerokovanie schváleného  plánu práce na I. polrok 2014 
3.Rôzne    
 
 
 
 
 

R o k o v a n i e 
 
 
 

1.Informáciu o zmenách pri zabezpečovaní opráv a údržby na školách a školských 
zariadeniach  podala Ing. Mojsejová, riaditeľka Služieb mesta Michalovce. Mestské 
zastupiteľstvo 14.12.2012 zlúčilo Stredisko služieb škole so Službami mesta Michalovce. 
zamestnanci boli delimitovaní a majetok prevedený na Mesto. Vznikla organizácia 
podnikateľského charakteru. Bola rozšírená živnosť od prenájmu až po stavebnú údržbu, tak , 
aby bolo možné riešiť opravy a údržbu na školách a  školských zariadeniach. 
Služby sa fakturujú s DPH a bez DPH. 
Pribudlo zabezpečovanie stravy, výkon správy nebytových priestorov. 
Správa internátu, polyfunkčného domu, malometrážnych bytov. 
Sťahovanie do nových priestorov. Opravy a údržba pokračuje ako za SSŠ, počet 
zamestnancov sa nezmenil.  
2.Prerokovanie schváleného  plánu práce na I. polrok 2014. 
Predseda komisie Mgr. M. Nebesník informoval o schválenom pláne práce na I. polrok 2014. 
Členovia súhlasili s predneseným plánom práce, ktorý možno aktualizovať. 
Mgr. Ivan navrhol doplniť do programu informáciu o výsledkoch Monitoru 9 a Monitoru 5. 
Predseda  komisie  ukončil  zasadnutie  komisie  a poďakoval  prítomným  za  aktívnu  účasť 
a celoročnú spoluprácu.                                                                          
                                                                                                                                                                                                  

Mgr. Martin Nebesník v.r.                                             
predseda  komisie  

Zapísala: Juliana Pregová 
 


